

الغاهرة 26 / 4 / 2026

السادة ادارة الاقصاص بالبورصة المصرية

تحية طيبة و بعد ،،،

مرافق طيه مرفق طيه ملخص قرارات محضر مجلس الادارة والمنعقد بتاريخ 26 ابريل 2026.

ولكم جزيل الشكر ،،،

أ/ خالد دعدادر

مدير علاقات المستثمرين والدمج والاستحواذ

K. Daad



Date: 26 / 4 / 2026 The Egyptian Stock Exchange Disclosure Sector Greetings,	التاريخ : 2026 / 4 / 26 السادس / البورصة المصرية إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،
Kindly be informed that the Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda)' Board of Directors Convened on sunday dated 26 / 4 / 2026 and approved the following decisions:	نحيط سيادتكم علما بقرارات مجلس إدارة شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) المنعقد يوم الأحد الموافق 2026 / 4 / 26
1- Unanimously approved the acceptance of the resignation submitted by Equinox Pharma Holding Limited from two of the seats allocated to it on the Board of Directors, and to present the same to the Company's next Ordinary General Assembly.	1 - الموافقة بالأجماع على قبول الاستقالة المقدمة من شركة إكوينوكس فارما هولدينج لميمتد عن مقعدين من المقاعد المخصصة لها في مجلس الإدارة، والعرض بها على أقرب جمعية عامة عادية للشركة.
2- The Board unanimously approved the invitation of the Company's Ordinary General Assembly to consider LVP Pharma's request to nominate three representatives to serve on the Company's Board of Directors, and resolved to authorize the Chairman of the Board to determine the date and place of the meeting and to set the agenda.	2 - الموافقة بالأجماع على دعوة الجمعية العامة العادية للشركة للنظر في طلب شركة LVP Pharma بترشيح 3 ممثلين عنها كأعضاء بمجلس إدارة الشركة، وتقويض رئيس مجلس الإدارة في تحديد موعد ومكان انعقاد الجمعية وتحديد بنود جدول الأعمال.

Head of M&A and Investor Relations

Khaled Daader

K. Daader

